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In een Special over hoogbouw kan een interview met de Stichting Hoogbouw niet ontbreken. De Stichting
kent 120 donateurs en vertegenwoordigen alle sectoren die zich bezighouden met hoogbouw. VJ sprak met
voorzitter Erik Faber, partner bij Fakton Development, en één van zeven bestuursleden en partner van
Barcode Architects, Caro van de Venne, over het verleden, heden en de toekomst van hoogbouw in
Nederland en het belang van de stichting.

Stichting Hoogbouw werd in 1984 opgericht om bouwend, bestuurlijk en ontwerpend Nederland enthousiast te
maken voor hoogbouw. Met nadruk op enthousiast, want in die tijd heerste er veel weerstand tegen de bouw
van gebouwen die hoger waren dan 60 of 70 meter. Het zou eentonig zijn en bijdragen aan horizonvervuiling.
Hoe kijkt men er anno 2021 tegenaan?

Nederlandse hoogbouw groeit in sneltreinvaart
Faber: “Er is in die bijna 40 jaar dat Stichting Hoogbouw bestaat veel veranderd als het gaat om hoe er tegen
hoogbouw wordt aangekeken, maar ook hoe beleidsmakers er tegenwoordig mee omgaan. Toen de stichting
werd opgericht stond hoogbouw nog in de kinderschoenen. De rest van de wereld liep op dit vlak zo’n 40 jaar
op ons voor. Maar Nederland maakt momenteel een ongekende groei door als het gaat om het technische
gedeelte van binnenstedelijke hoogbouw.”

Het volledige interview met Erik Faber en Caro van de Venne is hier te lezen en maakt deel uit van de VJ
Special over hoogbouw. 

Lola Cooper
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